
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AS TF JU DNE 15. 6. 2022 

Přítomni (bez titulů): Helena Zbudilová, Július Pavelčík, Barbora Landová, 
Vlastibor Vošahlík, Věra Suchomelová, Magdaléna Ehrlichová, Veronika Blažek 
Iňová, Tomáš Cyril Havel, Helena Machulová, Stanislav Suda 

Omluveni (bez titulů): Vít Kovář, Ludmila Mužík Veřtátová 

Hosté (bez titulů): Rudolf Svoboda, Helena Timrová 

Průběh jednání: 

Zahájení a schválení programu zasedání. 

Senát jednal v počtu 10 členů. 

Předsedající H. Machulová přivítala přítomné a zahájila jednání. Konstatovala 
usnášeníschopnost akademického senátu a představila program. Program měl 
celkem tři body: 

1) Výroční zpráva o hospodaření za rok 2021 

2) Rozpočet TF JU na rok 2022 

3) Různé – upřesnění příštího jednání AS 

Předsedající H. Machulová vyzvala k hlasování o programu: 

PRO: 10 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Program jednání byl jednohlasně schválen. 

H. Machulová předala slovo děkanu R. Svobodovi. 

1) Výroční zpráva o hospodaření za rok 2021 

Pan děkan krátce představil výroční zprávu o hospodaření a vyzval paní 
tajemnici o hlubší seznámení s danou zprávou. Tajemnice zmínila, že bude 
mluvit především o číslech. Podotkla, že hospodářskou činnost fakulty 
poznamenala pandemická situace – ta se promítla především do kurzů 
celoživotního vzdělávání (některé kurzy totiž nemohly být realizovány). 
Následně přítomné seznámila s konkrétními zdroji a náklady fakulty. Na závěr 
shrnula, že zisk za rok 2021 byl úspěšný, přičemž dodala, že se fakultě podařilo 
získat do vlastnictví nový hmotný i nehmotný majetek (například budovu 
Mlýnské stoky, softwary aj.) 



Předsedající H. Machulová vyzvala k diskuzi. Nikdo z přítomných neměl 
doplňující otázky, a tak paní předsedající vyzvala k hlasování o schválení Výroční 
zprávy o hospodaření za rok 2021. 

Výsledek hlasování: 

PRO: 10 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

AS TF JU schválil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2021. 

2) Rozpočet TF JU na rok 2022 

H. Machulová předala slovo děkanu R. Svobodovi: 

Pan děkan si vzal úvodní slovo, a zmínil, že se nejedná pouze o čísla, ale zároveň 
i strategická rozhodnutí fakulty. Připomněl, že se rozpočet týká dlouhodobých 
cílů, na kterých spolupracují všechny katedry. Předkládaný rozpočet je 
vyrovnaný a rozvojový. Nakonec dodal, že se do rozpočtů promítá zdražování, 
jež souvisí s inflací (ceny energií aj.), a zároveň vyzval paní tajemnici, aby 
podrobně představila daný rozpočet. 

Paní tajemnice představila hlavní oblasti nákladů, kterých se rozpočet týká 
(mzdy, provoz budovy, nájemné, IT služby, nábytkové vybavení, vědecké 
konference, stipendia nebo například plánované vydávání monografií, aj.). 
Nakonec poznamenala, že rozpočet je sestaven precizně tak, aby většina zdrojů 
byla využita rozumně.  

Předsedající H. Machulová vyzvala k diskuzi. 

J. Pavelčík položil dotaz ohledně částky 1 Kč nacházející se na konci tabulky, 
přičemž paní tajemnice vysvětlila, že se jedná pouze o technickou záležitost. 

M. Ehrlichová poukázala na některé formální chyby nacházející se v souboru.  

Pan děkan dodal, že důvodem, proč se nesahá do fondů, je, že existují pouze pro 
případ, kdyby se fakulta dostala do finančních problémů. Zdůraznil, že se musí 
počítat s rezervou. Fakulta si zároveň nemůže dovolit propustit své pracovníky, 
kdyby se dostala do finančních problémů.  

H. Machulová vyzvala k hlasování o schválení Rozpočtu TF JU na rok 2022. 

Výsledek hlasování: 

PRO: 10 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 



AS TF JU schválil Rozpočet TF JU na rok 2022. 

3) Různé 

H. Zbudilová upřesnila, že vedením příštího jednání AS TF JU, které proběhne na 
podzim roku 2022, je pověřen V. Vošahlík, a zápisem J. Pavelčík. Přesný termín 
jednání zatím nebyl stanoven. 

Na závěr popřála všem členům AS TF JU krásné prázdniny a dovolené. K přání 
krásných prázdnin se přidala též předsedající H. Machulová. Pan děkan 
poděkoval za pozornost, kterou senátoři věnovali oběma předkládaným 
dokumentům, a H. Machulová poté jednání ukončila. 

 

Zapsala: Barbora Landová, dne 15. června 2022 

 

 

Za správnost: Helena Zbudilová, dne 22. června 2022 

 

 

 


